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Voditelj:
Pratite emisiju  "Srbija online".Pre najnovijih vesti  iz  zemlje  i  sveta sledeća  tema.Deseti  "Job Fair" biće
održan  trećeg  i  četvrtog  novembra,organizuju  ga  dve  studentske  organizacije  "BEST"  i
"EESTEC".Predstavnici  obe  danas  sa  nama  ovog  popodneva  u  beogradskom  studiju  televizije
"Kopernikus",Marina Krća  ispred organizacije  "BEST"  i Uroš  Jevtić  ispred organizacije  "EESTEC". Dobar
dan i dobro došli.
Uroš Jevtić,studentska organizacija EESTEC:
Dobar dan,bolje vas našli
Marina Krća,studentska organizacija "BEST":
Dobar dan
Voditelj:
U  susret  desetom  Job  Fairu,dakle  družimo  se  ponovo,  da  podsetimo  naše  gledaoce  upravo  na  ovaj
događaj, vrlo koristan za mlade, dakle odmah na početku razgovora možda će biti interesantno podsetiti
na ono što je ideja, i šta je zapravo Job Fair.
Marina Krća,studentska organizacija "BEST":
Da,dakle,ove godine deseti jubilarni put za redom,u ponedeljak i utorak, dakle od devet sati ujutro će biti
otvoren sajam do osamnaest časova popodne.Svi zainteresovani studenti će moći da dođu da ostave svoj
CV.CV baza je osnovna stvar koju Job Fair proteklih godina radi, tj. pokušava da unapredi.Dakle studenti
ostavljaju  svoje  biografije  i  samim  tim  kompanije  će,  naravno,  na  osnovu  toga  doći  u  vezu  sa
studentima.
Voditelj:
To je ono kako to sve funkcioniše a, dakle, ohrabrujuće je čuti da se održava deseti put, to znači da se sa
uspehom  realizovao  prethodnih  devet  i  tako  ponovo  mladi  imaju  priliku  da  na  ovaj  način  potraže
zaposlenje.
Uroš Jevtić,studentska organizacija EESTEC:
Da,2005. prvi put su se studenti okupili oko te neke  ideje, da  jednostavno stvore tu komunikaciju,  taj
neki kanal između industrije i obrazovnog sistema.E sad, to su sve studenti volonteri i samim tim te prve
godine  je  krenulo  jako  teško,  samo  kontaktiranje  kompanija,itd.  Međutim,  kako  godine  prolaze  tako
imamo sve veći odziv industrije i eto tako smo sad došli u situaciju da nas kompanije kontaktiraju i da
imamo otprilike već neku mrežu ustaljenih,da kažem domaćih kompanija koje nam redovno dolaze,kao
što su Microsoft  itd, koji  je ove godine globalni partner,a naravno i ove godine imamo nove kompanije
kao što su VIP,i  recimo "Zuhlke",itd. Šta  je  interesantno ove godine? Stvorili smo taj neki novi bazični
koncept, tog nekog razbijanja straha kod studenata, jer studenti generalno imaju problem sa tim, imaju
neku stvorenu sliku o tom korporativnom sistemu, gde su ljudi koji rade u marketinškim odeljenjima koji
ih zapošljavaju da kažem, neke mašine, bez osećanja itd. Međutim mi smo sad stvorili taj deo gde imaju
razgovor  za  posao.To  je  neki  otvoreni  prostor  gde  će  oni  moći  otvoreno  da  porazgovaraju  sa
predstavnicima  tih  kompanija,gde  će  videti  da  su  to  njihove  kolege,ljudi  koji  su  takođe  sedeli  u
studentskim klupama pre nekoliko godina, koji znaju kako je to studirati, kako je to stvarati uslove za
praksu,usavršavati  se  za  neki  posao  koji  ih  čeka  ubuduće.Prijave  su  zatvorene  za  to  sada,pošto  smo
imali  poprilično  veliki  broj  prijavljenih  studenata,  i  to  će  naravno,verujem,jako  lepo  proći  pošto  su
kompanije  jako  zadovoljne  prijavljenim  kandidatima.  Dalje,šta  je  jako  interesantno,imamo
,naravno,pored samog tog dela sajma,traženja poslova  i praksi,takođe to moram da naglasim,znači da
kompanije  nude  i  prakse,  ne  samo  poslove,gde  imamo  niz  sadržaja  kao  što  su  treninzi,interaktivne
radionice.Treninzi to su,da kažem,neka super predavanja,imamo ih dva, "Kako napisati svoj CV" i jedno
je  vezano  za  planiranje  karijere.  Pre  svega  ,pisanje  CVa,to  je  svima  problem,  i  jako  će  pomoći
studentima da savladaju  tu prepreku kod konkurisanja za posao.Planiranje karijere, možda zvuči malo
prosto,međutim  to  je  mnogo  kompleksnija  stvar,  jer  od  onoga  kada  smo  bili  deca,  želim  da  budem
astronaut,to  je  drugačije  i  mnogo  je  složenije.Vi  morate  planirati  osim  svojih  studija,  tih  nekih  težih
veština, hard skillsa, da usvojite  te neke soft  skills,znači veštine komunikacije,rada u  timu,itd,i  sve će
vam to oni lepo objasniti na tim radionicama i predavanjima i uputiti vas kako da se usavršite dalje za
posao koji vas čeka.
Voditelj:
Sajam  je  sveobuhvatan,  jel  tako,  osim  prilike  za  posao,  i  praksu,  što  je  vrlo  važno,lepo  ste  skrenuli
pažnju na to,postoji i ovaj čitav program koji ide uz temu. Interesovanje je bilo veliko, kako i ne bi.
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Marina Krća,studentska organizacija "BEST":
Da,interesovanje je zaista veliko.Što se tiče radionice "Razgovor za posao" prijave su zatvorene, a što se
tiče radionice "Open space technology",prijave i dalje traju.Studentima će biti dat određeni zadatak koji
će oni da rešavaju sa možda budućim poslodavcem,tako da  ih ovom prilikom pozivamo da se prijave  i
naravno neka posete sajt jobfair.rs gde postoje sve informacije o sajmu ove godine.
Voditelj:
I  takođe,ohrabrujuće  je  čuti  da  i  same  kompanije  pokazuju  interesovanje  da  se  pojave  na  jednom
takvom sajmu.Imate li neke povratne informacije koliko je uspeha postignuto u okviru Job Faira?
Uroš Jevtić,studentska organizacija EESTEC:
Pa da, pa evo recimo prošle godine imali smo broj posetilaca preko pet hiljada, i to, mi smo usvojili taj
neki nacionalni duh gde u procesu promocije samog sajma kao projekta imamo taj neki karavan, da se
tako izrazim,gde naša ekipa trenera i PR tima ide na Univerzitete van Beograda,Novosadski, Univerzitet u
Kragujevcu,Nišu i Novom Pazaru,gde studente okupljaju u nekom finom , udobnom prostoru,objasne ima
šta  je  sajam,upute  ih  kako  da  dodju  do  nas,kada  se  sve  to  održava  i  objasne  im  karakteristike
sajma.Recimo,  2012.,kada  sam  bio  u  Kragujevcu  na  nacionalnim  promocijama,  sa  Rektoratom  smo
organizovali besplatan prevoz studenata koji su bili zainteresovani da dodju na sajam u Beograd.Bilo ih
je  preko  sto  dvadeset,  ja  se  sećam,  i  to  je  bilo  jedno  super  iskustvo,tako da  je  i  to  jedna  stvar  koju
bismo naglasili, dakle da nisu samo studenti iz Beograda,nego iz cele Srbije.
Voditelj:
Nije  rezervisano  samo  za Beograđane,  jel  tako,nego  su u prilici  i  ostali  da uzmu učešće  i  da  iskoriste
ovakvu  priliku.Da  podsetimo  samo  gledaoce,  ove  studentske  organizacije  ispred  kojih  dolazite  su  u
organizaciji Job Faira,jel tako?
Marina Krća,studentska organizacija "BEST":
Da,dve  studentske  organizacije,volonterske  organizacije,uspešmo  organizuju  ovaj  projekat  proteklih
deset  godina,to  su  studentska  organizacija  "BEST"  Beograd  i  studentska  organizacija  "EESTEC"
Beograd,tako  da  eto  ,  uz  pomoć  volontera  i  uz  pomoć  mnogih  institucija  smo  ovih  deset  godina  to
organizovali.Bitno  je  spomenuti  da  nas  podržava  Ministarstvo  omladine  i  sporta,kao  i  Grad  Beograd
svake godine, i naravno imamo i pomoć fondacije "Vlade Divac" I mnogih drugih.
Voditelj:
Mnogi  imaju sluha za ovako nešto, pa odatle  i podrška. U tom smislu, dakle, ovo nije  jedina aktivnost
verovatno kojom se bavite,ima ih mnogo.
Uroš Jevtić,studentska organizacija EESTEC:
Da,naravno,recimo  konkretno  za  nas,  ja  radim  na  nekom  ekološkom  projektu  u  opštini  Savski
venac,Ekomim se zove,ne znam Marina čime se ti baviš?
Marina Krća,studentska organizacija "BEST":
Ja studiram na Saobraćajnom fakultetu,privodim kraju, sad sam završna godina.
Uroš Jevtić,studentska organizacija EESTEC:
Da, ja sam student na ETFu,to je bazično, to se podrazumeva.
Voditelj:
Interesantno je čuti i to, uputiti zainteresovane da posete sajtove ovih organizacija,jel tako, da se možda
malo više informišu o tome na čemu se bazira njihov rad.Još jednom za kraj razgovora možda podsetiti
kad i gde...
Marina Krća,studentska organizacija "BEST":
Treći  i  četvrti  novembar,zgrada  Tehničkih  fakulteta  od  9  do  18  časova.Sajam  će  biti  otvoren  za  sve
zainteresovane  posetioce.Posetite  sajt  jobfair.rs,posetite  našu  stranicu  na  facebooku  "Job  Fair  Kreiraj
svoju  budućnost",kao  i  naše  društvene  mreže  na  instagramu,  na  tviteru,možete  nas  naći  svuda.
Pozivamo sve zainteresovane studente.
Voditelj:
Oni koji su zakasnili sa prijavom, biće prilike ponovo,jel tako, ovo nije poslednji Job Fair?
Uroš Jevtić,studentska organizacija EESTEC:
Nije naravno, nastaviće se duži niz godina,biće sve veći i veći,verujem.Hteo bih samo da naglasim da je
svečano  otvaranje  u  ponedeljak  u  10  ujutro  u  svečanoj  Sali Mašinskog  fakulteta.Dakle,  pozivamo  sve
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zainteresovane  da  dođu,ne  samo  studente,nego  i  diplomce  i  ljude  koji  su  u  industriji  da  dođu,da  nas
posete, da vide čime se mi sve to bavimo,ako mogu da pripomognu i da sudeluju.
Voditelj:
Podsetili  smo  na  sve  važne  informacije,  podsetili  na  ideju  šta  je  Job  Fair  i  kako  se  tačno
realizuje.Verujem da mladi već to znaju i da studenti željno iščekuju datum održavanja.To je već postalo
tradicija.
Uroš Jevtić,studentska organizacija EESTEC:
Mogu pogledati lako,šta god da ih zanima, ako nisu razumeli imaju detaljan raspored napisan u timeline
sa sajtu.Takođe nas mogu pratiti preko društvenih mreža,facebook,instagram,linkedinu.Linkedin je sada
ove  godine  povezan  sa  CV  bazom,to  je  super  stvar,  jer  ako  koristite  linkedin  to  vam  olakšava  posao
pisanja CVa i samog povezivanja vaše profesionalne mreže sa vašim CVjem i kompanijom kojoj šaljete
CV.
Voditelj:
Hvala  vam  mnogo  što  smo  se  danas  družili.Eto,  poziv  svima  3.  i  4.  novembar,  deseti  jubilarni  Job
Fair.Mnogo hvala na izdvojenom vremenu.
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